
Voorzitter, college burgemeester en wethouders, leden commissie samenleving en anderen, 

Voorstellen Henk Kanter voorzitter voetbalvereniging Heerde 

Bedankje voor de deskundigheid en loyaliteit van gemeenteambtenaren, Marleen Grobbee jan 

Regterschot, Alwin De Winter. 

V.v. Heerde een bedrijf 480 leden, werknemers, algemeen bestuur (management) dagelijks bestuur 

(directie, Kamer van koophandel genoteerd en Prive aansprakelijk). Bedrijf van 107 jaar oud en 

volgend jaar 60 jaar op sportpark de Molenbeek. 

Een verantwoording naar de leden, werknemers in kader van sportief maatschappelijk belang. 

Sportcomplex met 3 velden waarvan 1 kunstgrasveld, clubgebouw in eigendom en 9 kleedkamers in 

eigendom van de gemeente.  

Het sportpark Molenbeek is eigendom van de stichting Bosch Uyt den Bogaard, de gemeente pacht 

het sportpark en de drie verenigingen, vv Heerde, skeelerclub Oost Veluwe en de atletiekvereniging 

de Gemzen, huren het van de gemeente Heerde. 

De natuurvoetbalvelden en groen voorziening  worden sinds een half jaar voor alle voetbalvereniging 

van de gemeente Heerde door Veluwekamp te Oldebroek onderhouden. Dit voor  1 jaar met 

mogelijk van een verlenging van 2 jaren.  

De onkosten voor het onderhoud worden door de vereniging betaald en via de gemeente ontvangen 

de sportverenigingen een subsidie.  

Vraag: Hoelang blijft de gemeente aan de hand van een subsidie de onkosten voor Veluwekamp 

vergoeden? 

In kader van de nota accommodatiebeleid wil de gemeente het eigendomsrecht van de kleedkamers 

over doen aan de 4 voetbalvereniging in de gemeente Heerde. 

Het achterstallig onderhoud van de kleedkamers, het zogenaamde natte gedeelte, waar we over 

spreken, is groot € 301.000. Bedragen van 43.837,00 vv Heerde tot 185.700 WZC. Hieruit blijkt dat dit 

onderhoud noodzakelijk is. 

De verenigingen zijn akkoord met de vergoeding voor het achterstallig onderhoud  en je zou zeggen 

dat een privatisering in kader van de sportnota en de nota accommodatie beleid, niets in de weg 

staat. Maar helaas is dat niet zo en daarom vraag ik uw aandacht: 

- stichting Bosch Uyt den bogaard,  

Geluidsnota, geen of minimaal geluid op de zondag  bij voetbalwedstrijden en evenementen. (2 jaren 

geleden Brief burgemeester voor het stopzetten van alle activiteiten Sportpark Molenbeek) boetes 

van 100 a 200 euro geen uitzondering. 

Voor lijfsbehoud moeten wij commercieel zijn, door oa deze geluidsnota en onzekerheid is dit niet 

mogelijk. 

Daarbij de vraag: Hoe zit het met Bestaansrecht en het doen van investeringen op het 

Molenbeekpark door de verenigingen. 

Wat gebeurt er als de stichting de stekker er bij de gemeente uittrekt. Zorgen die de Gemzen, 

skeelervereniging en vv Heerde hebben. Een bedrijfsrisico die nu niet afgedekt is. 



- De Clubhuizen van de verenigingen vallen onder de  bepalingen algemene politie verordening (APV) 

voor paracommerciele instellingen 

Nu met uitzondering van 2 ontheffingen per jaar geen activiteiten in het clubhuis op de zaterdag en 

zondagavond. Daarvoor hebben de gezamenlijke voetbalverenigingen aan het college wensen geuit 

om ruimere opening van het clubhuis om meer commerciële activiteiten te kunnen ontplooien. 

Verhuur aan buurtverenigingen, andere verenigingen, sportclubs, eigen activiteiten. 

Een bedrijfsrisico voor bestaansrecht van de verenigingen. 

3e en 4e veld: 

4e veld is nu een trapveld voor jeugd en anderen die geen lid zijn van vv Heerde.. helaas wordt ons 

aangrenzende 3e veld door de gebruikers van het trapveld en hondenuitlaters gebruikt. Poep onder 

de schoenen. Minder onderhoud op het 4e veld is de oorzaak. vrije toegang naar de andere velden 

en clubhuis. Overlast van jeugd en hondenuitlaters. 

3e veld wordt bij grote evenementen door de skeelervereniging gebruikt. Vorig jaar bij de 

wereldkampioenschappen. 3e veld heeft door gebruik geen hersteltijd gehad waardoor nu de 

activiteiten op dit veld gevaarlijk zijn door gaten en oneffenheden. Ouders die hun kinderen niet 

meer op dit veld willen laten voetballen. 

Voor een oplossing van de overlast is vv Heerde in gesprek met de wethouder. Vv Heerde doet het 

voorstel om het 2e voetbalveld, nu een natuurgrasveld die naast het 1e veld ligt, tot een 

kunstgrasveld om te zetten. Vervolgens het 3e en trapveld van het sportcomplex van vv Heerde af te 

scheiden. 

Nu Een bedrijfsrisico voor vv Heerde  

Problemen die de een privatisering voor vv Heerde in de wegslaan. Het bedrijf vv Heerde heeft 

tegenover haar leden een sportieve verantwoording en tegen over de inwoners van de gemeente 

Heerde een maatschappelijke verantwoording. Ik hoop dat u ons hiermee wilt helpen en vraag 

daarom ook aan de Raad van de gemeente Heerde om verantwoording te nemen en samen met het 

college van B en w tot oplossingen te komen zodat wij binnen de gemeente Heerde gezonde 

sportverenigingen houden en over kunnen gaan tot de wens van de Raad en het College van B en W 

tot privatisering. Ja u hoort het goed de wens van.... 

Graag verneem ik uw. Vragen en alvast dank voor uw aandacht. 

Henk Kanter 

 


